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ГРУПАТА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ ОТ БСП ВЪВ 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИЯ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ОТНОСНО ТЪРГОВСКИ ОБЕКТ, НАХОДЯЩ СЕ НА 
БУЛ. „БЪЛГАРИЯ" № 41 В ГР. ВЕЛИКО ТЪРНОВО.

ОСНОВАНИЕ чл. 23, ал. 1, т. 4 и чл. 81, ал. 1 от 
Правилник за организацията и дейността на 
Великотърновски общински съвет, на неговите 
комисии и на взаимодействието му с общинска 
администрация.

Уважаеми г-н Панов,

Бяхме сигнализирани от граждани, живущи в на ул. „Краков" № 12 в гр. 
Велико Търново за нечовешките условия, на които са подложени в следствие 
експлоатацията на търговски обект, намиращ буквално под техните тераси и 
прозорци.

В него се приготвят и предлагат кулинарни изделия, посредством 
топлинна обработка на дървени въглшца. Горенето на въглищата, съчетано с 
изпичането на месото образува димни кълба, които в буквалния смисъл 
създават невъзможност живущите в блока да си отворят прозорците или да си 
простират дрехите.

В следствие на ежедневните неудобства, съсобствениците от етажната 
собственост легитимно свикват и на 27.11.2017 г. провеждат Общо събрание, на



което са представени собствениците на близо 70% /69,88%/ идеални части от 
същите в сградата. Решение № 3 на събранието е да бъде подадено заявление 
до Вас, с което да Ви информират за фактическата обстановка и, най-вече, да 
получат съдействие за решаване на проблема. Съсобствениците, 
представлявани от домоуправителя Красен Лаков подават до Вас заявление с 
Ваш вх. № 53-1507-10 / 20.12.2017 г. Домоуправителят не получава отговор на 
заявлението, поради което подават следващо заявление до Председателя на 
Великотърновския общински съвет, с молба за изискване на преписката по 
служебен ред. От отговорът Ви става ясно, че ситуацията е повече от добра, като 
единствените проблеми, констатирани от Ваши служители са липсата на 
мазниноуловител в обекта и договор за покупко-продажба на фритюрна 
мазнина. Издадено е предписание, което е изпълнено в срок от фирмата, 
експлоатираща търговския обект...

Кошмарът на живущите в района обаче продължава! Впрочем, до Вас е 
постъпил и друг сигнал, касаещ експлоатацията на споменатия търговски 
обект. Очевидно в знак на последователност - отговорът е същия, да не кажем 
copy/paste.

Уважаеми г-н Кмете,

Оказва се, че в един от най-добрите квартали на гр. Велико Търново - 
„Кольо Фичето" в единия му край хората си затварят прозорците, за да се 
спасят от скейт-борд децибелите. В другата му част - за да избягат от 
непоносимата смрад, описана в настоящото питане. В тази връзка е и въпросът:

Какви действия ще предприемете, ако е необходимо с други 
компетентни органи, за да бъдат възстановени нормалните условия за 
живот на стотици наши съграждани, живущи в района на търговския 
обект?

Очакваме Вашият устен отговор и писмения му вариант, като се 
надяваме да не бъде формален.

гр. Велико Търново 
14.08.2018 г.

С уважение
/П. Тюфекчиев/


